

ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ເປີດກອງປະຊຸມຮ່ວມກັບ 4 ແຂວງ ປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ

January 26, 2021



ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ກະສິກໍາປ່າໄມ້ ຈຳກັດ ຮ່ວມກັບກະຊວງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ຈັດກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືຂັ້ນແຂວງ ກ່ຽວກັບການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມແບບລະອຽດ ໂຄງການປູກໄມ້ວິກຢູ່ໃນນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ແຂວງວຽງຈັນ, ໄຊສົມບູນ ແລະ ແຂວງໄຊຍະບູລີ ເພື່ອເພີ່ມຂຶ້ນຄວາມເຂົ້າໃຈໃຫ້ພະນັກງານນຳໄປຜັນຂະຫຍາຍໃນທ້ອງຖິ່ນຕົ້ນໃຫ້ສາມາດຂັບເຄື່ອນວຽກງານປູກໄມ້ປ້ອນໂຮງງານ ອຸດສາຫະກຳ.

ກອງປະຊຸມດັ່ງກ່າວຈັດຂຶ້ນວັນທີ 25 ມັງກອນ 2021 ທີ່ໂຮງແຮມເມັກຽວ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໂດຍເປັນປະທານຂອງ ທ່ານ ໄຊຍະເດດ ວິໄຊ ຫົວໜ້າກົມສິ່ງແວດລ້ອມ ກະຊວງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ, ຜູ້ອຳນວຍການ ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ກະສິກໍາປ່າໄມ້ ຈຳກັດ ພ້ອມດ້ວຍເຈົ້າໜ້າທີ່ພາກວັດ, ພະນັກງານບໍລິສັດເຂົ້າຮ່ວມ.

 ໃນພາບລຸ່ມຈະມີ 6 ຄົນ, ຜູ້ຄົນກຳລັງນັ້ນ

ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ດຳເນີນທຸລະກິດໃນປະເທດລາວແຕ່ປີ 1989 ດ້ວຍທຶນຈົດທະບຽນທັງໝົດ 33 ລ້ານກວ່າໂດລາສະຫະລັດ, ມາຮອດປັດຈຸບັນ ລົງທຶນທັງໝົດ 53 ລ້ານກວ່າໂດລາສະຫະລັດ, ມີພະນັກງານທັງໝົດ 170 ຄົນ. ມາຮອດປັດຈຸບັນມີເນື້ອທີ່ໄມ້ປູກ 4.165 ເຮັກຕາ, ພື້ນທີ່ປ່າຜະລິດທີ່ອຸດໄຊມທີ່ສຳເລັດການສຳຫຼວດຮ່ວມກັບກະຊວງກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ ມີ 7.317 ເຮັກຕາ, ພື້ນທີ່ສວນປູກທີ່ໄດ້ຮັບການຢັ້ງຢືນ FSC 1.315 ເຮັກຕາ.

ບໍລິສັດ ພວມກໍ່ສ້າງໂຮງງານຫຼັງທີ 2 ເປັນໂຮງງານຜະລິດໄມ້ອັດ ຈະຜະລິດໃນເດືອນເມສາ 2021 ຄາດວ່ານຳໃຊ້ແຮງງານ 350 ຄົນ ໂດຍນຳໃຊ້ອັດຖຸດິບໃນສວນປູກຂອງບໍລິສັດ 1,3 ແສນແມັດກ້ອນຕໍ່ປີ ເພື່ອຜະລິດໄມ້ອັດໄດ້ 50 ພັນແມັດກ້ອນຕໍ່ປີ, ໃນນັ້ນ 5% ຂາຍພາຍໃນ ແລະ 95% ສົ່ງໄປຂາຍຕ່າງປະເທດ.

 ໃນພາບລຸ່ມຈະມີ 4 ຄົນ, ຜູ້ຄົນກຳລັງນັ້ນ

ທ່ານ ນາງ ສຸໄພວັນ ທ່ຽງຈັນໄຊ ຮອງອຳນວຍການ ບໍລິສັດບົວລະພາ ໄດ້ກ່າວວ່າ: ບໍລິສັດບົວລະພາ ໄດ້ດຳເນີນກິດຈະການປູກໄມ້ອຸດສາຫະກຳ ເພື່ອມາປຸງແຕ່ງເປັນຜະລິດຕະພັນສຳເລັດຮູບ ເພື່ອຂາຍພາຍໃນ ແລະ ສົ່ງອອກໄປຕ່າງປະເທດ ເຊິ່ງໄດ້ດຳເນີນກິດຈະການຕ່າງໆ ພາຍໃຕ້

ລະບຽບ - ກົດໝາຍຂອງປະເທດເຮົາກຳນົດອອກຢ່າງເຄັ່ງຄັດ ເພື່ອນຳເອົາຜົນປະໂຫຍດມາສູ່ປະຊາຊົນໃນທ້ອງຖິ່ນ, ສ້າງວຽກເຮັດງານທຳ, ສ້າງເສດຖະກິດໃນຊຸມນະບົດ, ສ້າງຜະລິດຕະພັນເພື່ອຈຳໜ່າຍໃນສັງຄົມ ແລະ ສົ່ງຂາຍໄປຕ່າງປະເທດ.



ໃນກາລາຈະມີ 6 ຄນ, ຜູ້ຄນຄຳສັ່ງນັ່ງ

ທ່ານ ຄຳຊາຍ ສຸວັນທອງ ຮອງຫົວໜ້າພະແນກກະສິກຳປ່າໄມ້ ແຂວງວຽງຈັນ ໄດ້ກ່າວວ່າ: ການດຳເນີນກິດຈະການຂອງບໍລິສັດ ໄດ້ມີສ່ວນໃນການຂະຫຍາຍຕົວເສດຖະກິດພາຍໃນແຂວງ ສ້າງວຽກເຮັດງານທຳໃຫ້ປະຊາຊົນ ເພື່ອສ້າງຄວາມໝັ້ນໃຈໃຫ້ປະຊາຊົນຍິ່ງຂຶ້ນສະເໝີບໍລິສັດ ເພີ່ມກິດຈະກຳໃນການສຶກສາຊີວະນາໆພັນ ໃນສ່ວນໄມ້ບຸກພາຍຫຼັງການບຸກເປັນແຕ່ລະໄລຍະ ໂດຍສະເພາະການເພີ່ມຂຶ້ນ ຫຼື ຫຼຸດລົງຂອງຊີວະນາໆພັນພາຍໃນສ່ວນ ລວມທັງຜົນໄດ້, ຜົນເສຍ ແລະ ວິທີການແຕກໄຂໃນແຕ່ລະໄລຍະ ຖ້າເຮັດໄດ້ຈະເປັນຜົນດີໃນການດຳເນີນກິດຈະການ.



ໃນກາລາຈະມີ 8 ຄນ

ໃນພິທີຕາງໜ້າການນຳເມືອງປາກວາຍ ໄດ້ມີຄຳເຫັນສະເໜີໃຫ້ບໍລິສັດລົງເກັບກຳລາຍລະອຽດ ສ່ວນບຸກໃນພື້ນທີ່ຕົວຈິງຕື່ມ ໂດຍສະເພາະເນື້ອທີ່ບຸກແລ້ວ ແລະ ເນື້ອທີ່ຍັງບໍ່ທັນບຸກ. ພ້ອມນັ້ນ, ກໍສະເໜີໃຫ້ນຳເອົາຂໍ້ມູນຕ່າງໆໃນການລົງທຶນບຸກໄມ້ວິກລົງເຜີຍແຜ່ໃຫ້ປະຊາຊົນ ເພື່ອໃຫ້ປະຊາຊົນໄດ້ມີຂໍ້ມູນ ເພື່ອສົມທຽບກັບບຸກພືດຊະນິດອື່ນວ່າມີຜົນກຳໄລອັນໃດດີກວ່າ ເພາະເຫັນວ່າປະຊາຊົນມີຄວາມສາມາດໃນການລົງທຶນບຸກເອງ ຫຼື ອາດຈະມີສ່ວນຮ່ວມນຳບໍລິສັດ ຖ້າຫາກຜົນຜະລິດທີ່ອອກມາມີກຳໄລດີ.

ໃນພິທີໄດ້ມີການຕັ້ງຄຳຖາມຈາກຂະແໜງການກ່ຽວຂ້ອງໃນ 4 ແຂວງ ແລະ ການໃຫ້ຂໍ້ມູນລະອຽດຈາກບໍລິສັດ ເພື່ອໃຫ້ມີ ຄວາມເຂົ້າໃຈເປັນເອກະພາບນຳໄປຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໃຫ້ເກີດອອກຜົນ ເພື່ອພ້ອມກັນສ້າງເສດຖະກິດໃຫ້ມີຄວາມເຂັ້ມແຂງ.
